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Oznámení o cenách známek na svoz domovního odpadu 
pro občany obce Brandýsek pro rok 2018 

 
V roce 2018 dochází ke změnám ve svozu odpadu. 
Kromě dříve nabízených svozových známek (tzn. týdenních a čtrnáctidenních) nabízí 
obec nově svoz měsíční.  
Svoz je možný pro nádoby o objemu 120 litrů a 240 litrů. 
Stále je možné využít i jednorázový svoz odpadu, který je nově nutné svozové firmě 
nahlásit předem (do 12 hod předchozího dne). 
U všech typů odpadu dochází ke zdražení, ceny byly zveřejněny v posledním čísle 
KIZOBu. 
Do letošního roku hojně využívaný svoz (5 jednorázových známek) bude od nového 
roku pro běžné využití ztížen, proto se Rada obce Brandýsek rozhodla svoz odpadu 
pro své občany dotovat. 
Pro nemovitosti s číslem popisným nebo evidenčním a pro bytové jednotky, které 
jsou jako samostatné části zapsány v katastru nemovitostí, kde se nachází (v době 
nákupu svozové známky) alespoň jedna osoba s trvalým pobytem a svozová 
známka bude nakoupena v termínu do 28.02 příslušného roku (pro rok 2018 do 28. 
02. 2018) bude cena pro jednu svozovou známku upravena o dotaci ve výši  
490,-Kč. 
Při splnění následujících podmínek bude cena svozové známky následující: 
 
     objem 120 litrů   objem 240 litrů 
 
měsíční svoz         0 Kč       310 Kč 
 
čtrnáctidenní svoz   460 Kč    1.190 Kč 
 
týdenní svoz         1.310 Kč    2.660 Kč 
 
Sleva se nevztahuje na jednorázové kupony, jejichž cena zůstává stejná, jak byla zveřejněna 
v KIZOBu tzn. na 120 litrů v částce 60 Kč na 240 litrů v částce 120 Kč.      

K těmto změnám rada obce přistoupila z toho důvodu, že někteří občané jednorázové 
svozové známky zneužívali a odpadem, který jim přebýval, plnili v obci odpadkové 
koše, u kontejnerů na tříděný odpad zakládali černí skládky či znečišťovali kanalizační 
stoky. Obec pak musela vynakládat nemalé prostředky k likvidaci tohoto „nechtěného“ 
odpadu a k čištění obce. Dále není možné pominout i finanční náročnost vymáhání 
neuhrazených pohledávek za odpad. 
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Doufáme, že nabízený minimálně měsíční svoz ZDARMA (či slevu na Vámi běžně 
využívaný svoz) využijete i za předpokladu, že popelnici na komunální odpad necháte 
vyvézt poloplnou, do kontejnerů na tříděný odpad budete odkládat pouze odpad, pro 
který jsou určeny, a pomůžete nám zlepšit čistotu v naší obci. 
 

 Jiří Veselý 
starosta obce Brandýsek 

 
svozové dny: 
týdenní svoz   každá středa (mezi 6.00 – 18.00 hod) 
čtrnáctidenní svoz lichá středa (mezi 6.00 – 18.00 hod) 
měsíční svoz  poslední středa v měsíci (mezi 6.00 – 18.00 hod) 
 

Svozové známky na svoz odpadu pro rok 2017 platí do 31. 01. 2018. 
Známky na nový rok 2018 lze zakoupit až od 03. 01. 2018. 
 
 
V obci se dále hradí místní poplatky: 
 
Poplatek ze psa 
Poplatková povinnost vzniká držiteli psa v den, kdy pes dovršil stáří 3 měsíců nebo 
v den, kdy se stal držitelem psa staršího 3 měsíců. 
Sazba poplatku činí:  za prvního psa 200 Kč 

za druhého a každého dalšího 300 Kč 
Poplatek je splatný do 28.2 příslušného kalendářního roku. Osvobozen je pes z útulku, pokud se 
jedná o prvního drženého psa. 
 
Poplatek za užívání veřejného prostranství (zábor např. chodníku) 
Užívání je třeba Obecnímu úřadu v Brandýsku oznámit nejpozději 2 dny předem. 
Sazba poplatku činí: 
 za zařízení pro poskytování služeb 10 Kč za m2 a den 
 za zařízení pro prodej 50 Kč za m2 a den 
 za výkopové práce 10 Kč za m2 a den 
 za umístění stavebního a jiného materiálu 10 Kč za m2 a den 
 za umístění reklamního zařízení 15 Kč za m2 a den 

za užívání prostranství pro kulturní, sportovní, reklamní akce 10 Kč za m2 a den 
nebo lze uhradit paušální částku: 

 za umístění stavebního zařízení, materiálu 500 Kč/měsíc 
 za umístění reklamního zařízení 3 000 Kč/měsíc 
 
Obec dále nabízí možnost donášky obědů ze školní jídelny a to pouze po obci. 
V současné době stojí oběd 48 Kč a donáška 20 Kč. 
 
Bližší informace vám podáme na Obecním úřadě v Brandýsku. 
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Nejčastější poplatky dle zákona o správních poplatcích: 
přihlášení k trvalému pobytu 50 Kč (každá osoba nad 15 let) 

 podání návrhu na zrušení trvalého pobytu 100 Kč za každou osobu 
 ohlášení ukončení trvalého pobytu 100 Kč  

 
vystavení duplikátu rodného, oddacího nebo úmrtního listu 100 Kč 
nahlížení do matriční knihy  20 Kč /zápis 
doslovný výpis z matriční knihy 20 Kč /zápis 
změna jména a příjmení 1 000 Kč 
svatební obřad mimo dobu a místo stanovené Radou obce 1000 Kč  

 

František Wald 
 
   František Wald je naším slavným rodákem, i když jeho jméno patří mezi lehce zapadlé. A 
přesto má v Praze na Vinohradech svojí bustu. Kterýpak brandýský rodák má svoji bustu? 
Možná snad jen František David, neboť jako sochař a medailér byl od fochu. 
   František Wald se narodil 9. ledna 1861 v hornické kolonii v Brandýsku č.p. 33 (nyní ulice V 
Parku) v německé rodině mistra železničních dílen Gottlieba Walda, který pocházel ze Saské 
Kamenice. Matka Teresie, roz. Pöhnerová, pocházela z Nejdku. V r.1866 se rodina přestěhovala 
z Brandýska do Kladna, zde navštěvoval českou obecnou školu. Na doporučení svého učitele 
pak pokračoval na reálce v Mikulandské ulici v Praze. Po maturitě studoval chemii na české i na 
německé technice v Praze.  
   Ve 22 letech se oženil s Josefou Radkovskou.  Jejich syn František Wald mladší byl v 
dospělosti rovněž významným chemikem - metalurgem. Kromě syna Františka (1886-1975) měli 
další děti: ing. Josefa Jindřicha (1884 – 1929), ing. Emila Antonína (1885-1955), Marii (1887 – 
zemřela při porordu), MUDr Josefu (1890-1928, provdanou Schmidtovou) a nejmladšího 
Bohuslava (1896-1945).  
   Po studijních cestách po Německu pracoval v letech 1882-1908 jako chemik, později jako 
vedoucí chemik a ještě později jako vedoucí laboratoří Pražsko-železářské společnosti (později 
Huť Koněv). Byl ve svém oboru úspěšný, stanovil nové analytické postupy a přihlásil několik 
patentů. Vnitřně jej tato práce nenaplňovala, a proto se ve volném čase zabýval teoretickými 
základy chemie. Studoval soudobé odborné časopisy a dopisoval si s předními evropskými a 
americkými vědci, kteří jeho články publikovali v prestižních vědeckých časopisech.  
   V roce 1908 byl jmenován profesorem teoretické a fyzikální chemie na ČVUT. Současně se 
stal ředitelem 2. ústavu anorganické chemie. V letech 1919-1920 působil dokonce i jako rektor 
ČVUT.  Tam měl bohužel problémy s hospodařením školy, neboť jeden z jeho asistentů 
rozkrádal vzácné kovy. Asistent byl dopaden a odsouzen, profesor Wald ale musel uhradit 
vzniklou škodu.  
   V r.1928 ho postihla mozková mrtvice.  
Přestěhoval se ke svému synovi do Ostravy a zde 19. října v roce 1930 zemřel. 
   František Wald publikoval v různých vědeckých časopisech a je autorem díla Chemie fází 
(r.1918). 
Studenti si ho pamatují jako muže drobné postavy s bílými vousy, kterému nechyběl humor. 
 

Josef Řemínek 
kronikář obce 
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Mikuláš 2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Letošního Mikuláše nám zahájily děti z naší 
mateřské školy zazpíváním krásných vánočních 
koled. Jsou to šikulky ! 
Vystřídali je žáci z 3.B pod vedením pí. učitelky 
Bujnochové s krásným hraným „Vánočním 
příběhem“ , kterým nás příjemně naladili na 
předvánoční atmosféru. 
Každý rok přemýšlíme, čím bychom mohli další akci 
o něco vylepšit. Letos se nám to zřejmě povedlo 
objednáním fotokoutku. Každé dítě, které na pódiu 
řeklo Mikulášovi básničku nebo písničku, dostalo 
nejenom balíček s dobrotami, ale i lístek s razítkem 
jako takovou „vstupenku“ na focení zdarma. Ve 
fotokoutku už na děti čekal další Mikuláš a anděl a 
čertem, aby se s dětmi vyfotili. Za chvíli už byl ve 
stanu pěkný zástup dětí, ale čekání se jim vyplatilo 
a po chvíli si nadšeně odnášely krásnou fotku 
domů, jako milou vzpomínku. 
Když se vrátíme k balíčkům, které děti na pódiu 
dostávaly, musíme zde poděkovat za skvělou 
spolupráci a ochotu paní Věře Mertlové, která nám 
do balíčků upekla a nazdobila vánoční perníčky. 
Vždy nás potěší, když nám někdo takovouto 
spolupráci nabídne. 
A jak se fotografie povedly ? Posuďte sami !  
 
 

Ohlédnutí za adventem 
 

Jak se již stalo tradicí, tak i před loňským adventem  
jsme uspořádali venkovní předvánoční prodejní 
výstavu.  
Pan Koudelka opět přivezl spoustu vyřezávaných 
svícnů, postaviček a dalších věcí, které 
neodmyslitelně k Vánocům patří. Další prodejci zde 
prodávali adventní věnce, perníčky, vánočně 
zdobené lžičky nebo svícínky. Ručně vyrobené 
náramky nebo náhrdelníky z korálků přišly 
nabídnout děti z naší základní školy, které 
navštěvují kroužek korálkování pod vedením pí. 
učitelky Valné a Bujnochové, žáci 5.A s pí. učitelkou 
Duškovou upekli perníčky. Jejich výrobky měly 
velký úspěch a utržené peníze děti věnovaly  na 
podporu projektu na ochranu deštných pralesů 
Green line. 
O to, aby nám nebyla zima, se postarala tradičně 
rodina Provazníkova, která si pro nás připravila čaj, 
kávu, punč, svařáček a další dobroty. 
Další den jsme pokračovali v podvečerním 
rozsvícení vánočního stromečku, který nám přivezli, 
usadili a ozdobili naši hasiči. Sešlo se Vás opravdu 
hodně a po rozsvícení jsme lampiónovým průvodem 
přešli k Dolu Michael, kde nám majitel Dolu, pan 
Ing. Jan Bor připravil tuto památku krásně 
nasvícenou. Letos pro nás měl připraveno ještě 
pohoštění v podobě vynikajících škvarkových 
placek, které jistě přišly vhod dětem i dospělým. Na 
koho se nedostalo, ten si pochutnal na cvrčovické 
vánočce s čajem. Děti si také mohly prohlédnout 
živý Betlém, do kterého nám půjčil zvířátka pan 
Leoš Raichl.  
Věříme, že se Vám naše akce líbily a budeme se 
těšit i v roce 2018.                                                                                    

      Za kulturní komisi  Ivona Černická 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Poděkování za pomoc na přípravách patří 
našemu SDH, Rychlé rotě a všem Mikulášům, 
čertům a andělům.  Také děkujeme Vám, že jste 
přišli, protože bez Vás by to samozřejmě nešlo ! 
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Prosincový díl Akademie třetího věku  
 

Na programu prosincového semináře Akademie třetího věku v Brandýsku bylo hned několik zajímavých 
témat. 
V úvodu jsme zrekapitulovali to nejlepší z celého prvního ročníku Akademie. Následovala přednáška o 
historických zajímavostech z Evropy. Ukázali jsme si např. dnešní pozůstatky koloniální říše, která 
dodnes tvoří součást Francie. Proto má dnešní území Francie 12 časových pásem. Asi nejzajímavější 
byla ukázka historicky unikátního propletence dvou států. V nizozemské provincii Severní Brabantsko 
totiž leží belgická obec, jejíž desítky drobných území vytvářejí v běžném životě  dodnes skutečné 
kuriozity. 
Následovala velká znalostní soutěž dvou tříčlenných týmů s názvem Brandýská myslivna.  
Soutěžící odpovídali na otázky, které se vztahovaly k tématům prvního ročníku Akademie třetího věku. 
Zde se ukázalo, jak dobře si posluchačky studijní témata osvojily. Soutěž byla až do posledního kola 
vyrovnaná. Rozhodnout musela  bonusová otázka. Konečného vítěze vyhlásil sám pan starosta Jiří 
Veselý. 
Vrcholem svátečního večera bylo slavnostní předání diplomů účastníkům historicky prvního ročníku 
Akademie třetího věku v Brandýsku. 
Při té příležitosti starosta zmínil jednu milou zajímavost: „Když jsem v této škole před třemi desítkami let 
dostával z rukou tehdejší soudružky učitelky Heleny Minaříkové vysvědčení, určitě mě nenapadlo, že 
dnes budu předávat studijní diplom paní Minaříkové  já.“ 
Oblíbená „paní učitelka“, jedna z nejstarších frekventantek Akademie, byla odměněna velkým potleskem 
od všech přítomných 
 
Ještě než se rozproudila volná zábava u vynikajícího pohoštění, představil lektor akademie - Ing. Petr 
Šika témata jarního semestru Akademie 2018. 
Závěrem poděkovala radní a předsedkyně Sociální komise a péče o rodinu paní Ladislava Tasutijová 
DiS. všem návštěvníkům za účast a zájem o Akademii. 
Všichni věříme, že slavnostní předávání diplomů druhého ročníku proběhne v prosinci 2018 už v 
rekonstruovaných prostorách bývalého kina. 
 

Tímto bychom Vás 
chtěli všechny, kteří 
se zajímáte o historii 
a chtěli byste se 
dozvědět něco, co v 
knížkách nenajdete, 
pozvat již 22 .2. 2018 
na zahájení   
2. ročníku Akademie 
3. věku. Podrobnosti 
najdete zde v Kizobu 
na zadní straně, 
nebo na plakátech, 
které budou 
vyvěšeny v naší 
obci. 

 
 
 
                                                                                   

Za sociální komisi 
Ivona Černická 
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ZŠ a MŠ Brandýsek 

Přípravy na Vánoce   
Celý prosinec probíhal ve školce ve znamení 
Vánoc. Děti pilně nacvičovaly básničky, tanečky, 
písničky o čertech a koledy, aby maminkám a 
tatínkům předvedly, jak jsou šikovné a co vše se 
dokáží naučit. Čertovská besídka se velice povedla 
a děti se dočkaly i mikulášské nadílky. Naši 
předškoláci zpestřili svým zpěvem i mikulášskou 
nadílku mezi školami. Zbytek měsíce jsme si 
společně s dětmi užívali při pečení a zdobení 
vánočního cukroví, výrobě vánočních dárků, 
zdobení stromečku, seznamovali jsme se 
s vánočními tradicemi, navštívili jsme překrásný 
dřevěný betlém pana Koudelky a společně jsme se 
těšili na Ježíška.  

 
 

Koledování mezi školami 
Již tradičně před vánočními prázdninami se sešly 
všechny děti mezi školami a společně si zazpívaly 
vánoční koledy za hudebního doprovodu paní 
učitelek z mateřské školy. Pan starosta Jiří Veselý a 
paní ředitelka Martina Čermáková popřáli dětem 
krásné Vánoce. 
 

Vánoční nadílka ve školce 
Samozřejmě, že Ježíšek nezapomněl ani na děti ve 
školce. Když přišly po Novém roce do svých tříd, 
čekalo je překvapení. Nové hračky a didaktické hry 
pro všechny děti.  

 
 
 

Perníčky pro prales 

Poslední listopadový den pracovala třída 5. A ve 
školní kuchyňce. Předmětem činnosti bylo pečení 
perníčků k prodeji na Vánoční výstavě v Brandýsku. 
Výtěžkem z prodeje se páťáci rozhodli již potřetí 
finančně podpořit organizaci Green Life , jež se 
zabývá ochranou deštných pralesů a ochranou 
oceánů. 

Výroba loutek 
Žáci prvního stupně si připomněli nadcházející 
adventní období výrobou dřevěných loutek. Od 
lektorů se dozvěděli  nejen jak loutku vyrobit, ale 
také které dřevo je pro výrobu nejvhodnější. A pak 
už se jen tvořilo a zdobilo. Všechny děti odcházely 
s vlastnoručně vyrobenou loutkou Mikuláše, čerta, 
anděla, Josefa nebo Marie s Ježíškem.  

 
 

Národní divadlo - Česká mše vánoční J. J. Ryby 

V neděli 26. 11. se členové Klubu mladých diváků 
předčasně naladili na vánoční atmosféru. V Ná-
rodním divadle v Praze jsme vyslechli adventní 
koncert, jehož hlavní součástí byla Česká mše 
vánoční J. J. Ryby. Další představení KMD nás 
čeká již začátkem ledna opět v ND, ale tentokráte 
na prknech Stavovského divadla. 

Vánoční příběh 
Žáci 3. B svým Vánočním příběhem potěšili dětičky 
v MŠ, babičky a dědečky v DKS. Zahráli jim hru o 
Ježíškovi, zazpívali koledy a rozdali přáníčka. 
Vytvořili příjemnou předvánoční atmosféru dětičkám 
i seniorům. Předvánoční besídku navštívili i zástupci 
OÚ. Představení se všem líbilo.   

 



   Říká se, že s ženskou v kapele jsou vždycky potíže. Obvykle se najde nějaký ten kohout, který chce 
upřednostnit vlastní zájmy před zájmy celého smetiště. Také my jsme to dvakrát zkusili a něco na tom asi bude. O 
O naší první zpěvačce Ivaně Bendové jsem se už zmínil v druhém dílu tohoto seriálu. Po odchodu Ivany byl 
začátkem roku 1975 hudební projev kapely obohacen o hlas Jany Moravcové. Jak můžeme ale objektivně 
posoudit z fotografie, tak to nebyl jen hudební projev, kterým činila Jana Fechtýře atraktivními, že? Jana u nás 
vydržela až do roku 1977.  
   V onom „pětasedmdesátém“, kdy přišla Jana, jsme dostali první, a také jednu z nejprestižnějších nabídek na 
koncertování, a to na pražském výstavišti, tehdejším Parku kultury a oddechu Julia Fučíka neboli Fučíkárně, 
později trampy překřtěné na „Fučbar“, kde se od roku 1974 začaly v letních měsících  
pořádat podvečery s názvem „Setkání u srubu“. Byly to koncerty předních kapel z oblasti  
trampské, folkové a country hudby. Mezi účinkujícími byly například kapely KTO, Setleři, 
Schovanky, Pacifik, Červánek, Taxmeni, Formani, Šmidli Boys a další osobnosti jako  
Jaroslav Štercl, Pepa (Buřt) Braun, kterého známe jako Martina Chechtáka z filmu Šíleně  
smutná princezna. Buřt Braun také tyto pořady, spolu s kytaristou a zpěvákem kapely  
Pacifik Tonym Linhartem, uváděl. Z vyprávění Tonyho Linharta vím, že poprvé se „do srubu“ přišlo ohřát asi     
20 lidí. Za rok už jich bylo okolo 800. Fechtýři účinkovali „U Srubu“ dva roky. Dokonce jsme měli to privilegium, 
že pro nás z Prahy do Brandýsku jezdil pořadatelský mikrobus. Pořady „Setkání u srubu“ byly v pozdějších 
letech přejmenovány na „Country podvečery“ a byly pořádány každé léto až do roku 1990.  
   Na tom, že jsme se dostali na tato jeviště měl zásluhu Vašek (Dewi) Černý. Už jsem se dříve zmiňoval, že byl 
známou osobností v oblasti trampingu a pohyboval se mezi legendárními trampskými velikány, jako byli 
například Jarka Mottl – filmový producent a trampský písničkář. Z jeho bezmála pěti set písní jsou těmi dodnes 
nejznámějšími písně Marta, Bessie, Cariboo, Hledám děvče na neděli, Čajová růže. Další legendou byl Jenda 
Korda - autor trampské hymny Vlajka, který složil i řadu  
písní, které jsou známé i mezi netrampy jako jsou  
písně Vzpomínka na Svatojánské proudy, Až ztichnou  
bílé skály, nebo lidová polka Vlachovka (Padla facka  
na sále) a Pedro Mucha - Řeka hučí. 
   Omlouvám se, že jsem se nechal trochu svést do  
jiné historie, kterou by bylo také zajímavé si někdy 
připomenout.  
   Pro nás to byla jedna z prvních příležitostí setkat se  
s těmi muzikanty a kapelami, co to opravdu v té době  
už uměli, pozorovat je a trochu toho umu od nich  
pochytit. Já si neskromně myslím, že přes počáteční  
potíže s trémou jsme se i my v tomto prostředí  
zabydleli a začali si to také užívat. 

 
V této době byla kapela nejpočetnější. Bylo nás devět. Na 
fotografii chybí ještě kytarista Zdeněk Grubner a houslista 
Pepa Fiala.  
 
   Stejných kontaktů na koncertování jsme využili ještě 
několikrát. Mezi ty nejprestižnější určitě patřily výroční 
potlachy osad Kamarádi táborových ohňů (KTO), který se 
konal v pražských Riegerových sadech a je zdokumentován 
na fotografii. Tady jsme se bohužel museli obejít bez basisty 
Honzy Jandy, sloužícího v té době vlasti, a také bez  
obou kytaristů Jardy Voláka a Zdeňka Grubnera,  
kteří šli svou vlastní cestou.                              pp 
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1975 Setkání U Srubu – Praha, Park kultury a oddechu Julia 
Fučíka 

1977 Výroční potlach                               osady KTO 
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INFORMACE    
Pošta Brandýsek      Obecní úřad Brandýsek 
 
Tel.: 312 283 791      Tel.: 312 283 701 
PO: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-17:00 hod.  E-mail: info@brandysek.cz 
ÚT: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.   
ST: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-18:00 hod.  PO:  7:00-11:00 12:00-17:00 hod. 
ČT: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.  ST: 7:00-11:00 12:00-18:00 hod. 
PÁ: 8:00-11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod.  ČT:           12:00-14:30 hod. 
 
Knihovna Brandýsek 
 
ÚT: 8:30-11:00 12:00-17:00 hod.  SO: 9:00-15:00 hod.     Tel.: 722 169 111 
ČT: 8:30-11:00 12:00-17:00 hod.  E-mail: brandysek.knihovna@seznam.cz 
         
HASIČI Brandýsek        
Tel.: 721 955 381       

 
Obecní úřad Brandýsek, IČO 00234168, Slánská 62, 273 41, Brandýsek, Telefon: 312 283 701,  
e-mail: info@brandysek.cz  www.brandysek.cz  www.facebook.com/obecBrandysek 
Redakční rada: David Korecký, Ladislava Tasutijová DiS, Ivona Černická, OÚ Brandýsek 
Vydávání schváleno Ministerstvem kultury ČR č.e. E 10346 ze dne 26.06.2000 
Datum vydání: 30. 1. 2018  
Adresa pro zasílání příspěvků a inzerátů:  redakce.kizob@seznam.cz   Příští číslo: Březen 2018 
Adresa pro zasílání inzerátů a reklam:  info@brandysek.cz 

Karatisté z Brandýska uspěli na závodech ve Slaném 

Ač náš klub není primárně 
zaměřen na sportovní karate, 
několikrát do roka se závodů 
účastníme. Pro nás jsou 
závody součástí tréninku, ne 
jeho cílem. V sobotu 16.12. se 
ve Slaném konal Vánoční 
turnaj SKIF CZ a ve slušné 
konkurenci karatistů se naši 
bojovníci neztratili. Za vzornou 
reprezentaci díky borcům  
Jakubu Tůmovi, Jakubu  
Kučerovi, Richardu   
Chvojsíkovi, Janu Tůmovi a 
Michalu Fridrichovi. Mnozí  
z nich uspěli ve více  
disciplínách, kterými jsou kata 
a různé druhy řízeného  
kumite. Úspěch části z borců 
byl pak korunován úspěšným 
složením zkoušek na vyšší 
pásy. Více najdete také na 
našich Facebookových  
stránkách BUDOKAI Shotokan 
Karate Do Dojo. 

 


